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Vrachtverkeer Gastel - Martien Beliën  
 
Sinds een aantal jaren staan er gebodsborden voor doorgaand vrachtverkeer op de invalswegen naar 
Soerendonk.  
De situatie: Vrachtverkeer vanuit noordelijke en zuidelijke richting komende vanaf de A2 richting 
Soerendonk neemt veelal de afslag 37 Budel ipv. afslag 36 Soerendonk omdat de navigatie aangeeft dat er 
geen doorgang voor vrachtverkeer mogelijk is over De Kleine Bruggen richting Soerendonk. (Navigatie geeft 
de uitzondering mbt. bestemmingsverkeer niet duidelijk of niet aan).                 
Vanaf afslag 37 vervolgt het vrachtverkeer de route Randweg Oost / Nieuwendijk richting Soerendonk. Het 
bij de rotonde aangekomen vrachtverkeer wordt nu via de navigatie door verwezen de route via Gastel te 
nemen omdat aan het begin van de Maarheezerweg een gebodsbord voor doorgaand vrachtverkeer staat 
richting Soerendonk. Vervolgens neemt het vrachtverkeer de route, Doctor Anton Mathijsenstraat / 
Wolfswinkel / Europalaan Noord / Gastelseweg / Grensweg / Sint Cornelisplein / Gravenkasteel / De Branten 
richting Soerendonk om vervolgens deze route ook weer terug te nemen. (idiote situatie!!) Dit kan ons 
inziens nooit de bedoeling zijn om het vrachtverkeer op deze manier om te leiden. Wat niet een beetje, 
maar voor heel veel meer onnodige overlast en zeer onveilige situaties zorgt voor de bewoners aan deze 
wegen!! ELAN heeft al meermaals in de rondvraag en (art. 38 RvO vragen 4-8-2021 is bijna 3 jaar geleden) 
aandacht voor deze problematiek gevraagd, echter zonder resultaat.  
   
Vraag:  
1 Is de portefeuillehouder het ermee eens dat dit een zeer ongewenste situatie is en dat het te lang duurt?  
2 Wat gaat de portefeuillehouder doen om deze zeer ongewenste situatie nu eindelijk op te lossen?  
3 En binnen welk termijn gaat hij dit op lossen?  
 
 
Trottoir Jumbo – Geert Rijkers 
 
In het HAC van afgelopen week valt in een ingezonden brief te lezen dat de versmalling van het trottoir aan 
de straatzijde van de nieuwe jumbo moeilijkheden kan opleveren voor mensen met een beperking. Op welke 
manier kan de gemeente hier iets in betekenen voor de inwoners die gebruik maken van dit trottoir? 
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